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criptori; de Salvador Canellas, pessetes 25, per 
lloguer de cadires; de Papereria Americana, pes
setes 3 i 14, per estampació i compra de plaques; 
de la casa Roldós, pessetes I4 i’55, per anuncis 
de l’Assemblea; de J. Miret, pessetes 136*20, per 
material elèctric; de “ Renom” , pessetes 1.000, 
pel quadro de la Junta 1923-24; de la casa Re
narti, pessetes 55, per arranjament del salò de ses
sions per a l’Assemblea; de Joan Fonts, pessetes
10, per treballs de fusteria; de l’advocat Jaume 
Carner, per honoraris professionals, pessetes 500; 
per assistència a sessions del Dr. Nart, pessetes 
60; del Dr. Lucaya, dues sessions, pessetes 100; 
del Dr. Figa, dues sessions, pessetes 70; del Dr. 
Bonet, quatre sessions, pessetes 36; del Dr. Puig- 
cercós, vuit sessions, pessetes 200; del Dr. Nart, 
quatre sessions, pessetes 240; del Dr. Sastre, sis 
sessions, pessetes 280. Per impresos i treballs se- 
cretaria de la Mutual, pessetes i38’5o.

A  proposta del senyor Secretari, s’acorda ofi- 
ciar als CoUegis de Metges de Catalunya pregant- 
los es dirigeixin a qui oficialment correspongui, en 
demanda de què sigui suprimida la limitació de 
pes en la bonificació tributària concedida als auto- 
mòbils dels metges.

Passa a tractar-se dels assumptes pendents de 
la darrera Assemblea de Delegats.

En compliment de l’acord de crear una Comis
sió per a que estudii la reglamentació de l’Asse- 
gurança de vellesa per a sotmetre’l a l ’aprovació 
de la propera Assemblea, s’acorda nomenar per 
a formar aquesta Comissió els següents com- 
panys:

Ferran Roseli Jané.
Ramon Taxonera Santasusagna.
Josep Figa Oliu.
Joan Durich Espunes.
Antoni Pujadas Fabregat.
Joaquim Riba de Sanz.
Sense altre assumpte a tractar, s’acorda que la 

propera sessió ordinària es celebri el vinent dia 
15 de setembre si cap assumpte urgent no fa pre
cipitar la convocatòria a judici del senyor Presi
dent.

I s’aixeca la sessió a les 2 hores i 20 minuts del 
dia segiient al de començda.

Acta num. 263
A  les 22 hores i 30 minuts del dia 15 de setem

bre de 1927, es reuneix el Conseil del Sindicat

de Metges de Catalunya amb assistència dels com- 
panys Drs. Presta, Fontbona, Queraltó, Marti, 
Puigcercós, Sastre, Nart i Riera. Presideix el Dr. 
Presta i actúa de Secretari el Dr. Queraltó.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència dels 
doctors Bamadas, Bonet, Lucaya i Figa.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

El senyor Secretari llegeix un resum deis prin
cipáis assumptes esdevinguts i tramitats durant el 
temps que no s’ha célébrât sessió. S ’aproven els 
diversos extrems anotats i entre ells la designa
d o a favor del Dr. Jaume Oriell Carbó per a re
presentar el Sindicat en l’excursió Mèdico-Cienti- 
fica i Turistica que es celebrà els dies 20 d’agost 
proppassat al 3 del corrent.

Es dona compte d’un article publicat a M orto
grafíes Mediques i signât pel Dr. J. Aguadé i Mi
ré proposant al Sindicat que celebri un “ Home- 
natge al metge veli” . S ’acorda demanar al propi 
Dr. Aguadé que concreti la seva idea.

Es dona compte de la correspondencia rebuda. 
Es llegeix una comunicado del Dr. E. F. dema- 
nant que el Sindicat l’auxiliì en la seva precària 
situado. El senyor Secretari informa que al re- 
bre la comunicació fou possible proporcionar al 
company F., per mitjà de la Borsa del Treball, 
una llarga substitució que de moment remeiava el 
seu estât i que, per les despeses de viatge per 
traslladar-se al poble del company que devia subs
tituir, se li lliuraren 50 pessetes. S ’aproven aqües
tes gestions, amb les quais queda de moment re- 
solt l’assumpte.

Entre la correspondència de tràmit figuren dues 
lletres: una del “ Sindicato Médico del Uruguay”
i altra de 1’“ Asociación Farmacéutica Nacional de 
La Habana” , demanant dades de les nostres or- 
ganitzacions que són altament falagueres i que 
el Conseil veu amb molt gust.

Passa a tractar-se de l’organització per l’ingrés 
dels metges de Balears. El senyor Président, doc
tor Presta, dóna compte de l’entrevista celebrada 
amb els companys Celis i Abelló on s’havia ma
nifestât la tendéncia d’ajornar la visita que hi 
havia acordada per després que s’hagués fet quel- 
com més de propaganda directa per mitjà de lle
tres i circulars. El Conseil entén que si ajorna la 

visita acordada es demorará l’ingrés dels com
panys de Balears, puix l ’experiéncia del Sindicat 
en l’organització de tots els seus partits és de


